
Nuvarande styrelse (2020) trodde att vi kommit på en bra idé med 
”värvningskort”, men så hittades en bunt, som redan konstruerats 1946. 
 

Nedan syns dagens ”värvningskort” 


